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Protokół Nr: XII/2020 

 

Nazwa sesji:  XII zwyczajna sesja VIII kadencji Rady Gminy Wielkie 

Oczy 

Data sesji:  06.07.2020 

Numer sesji:   

Miejsce w którym odbyła się sesja:  Zespół Szkolno- Przedszkolny w Wielkich Oczach, ul. 

Leśna 13 

Godzina rozpoczęcia:  08:42 

Godzina zakończenia:  12:57 

 

Lista radnych obecnych na sali: 

1. Krzysztof Gujda 

2. Józef Litwiński 

3. Janusz Sopel 

4. Ryszard Pietrucha 

5. Waldemar Sęga 

6. Wiesław Kuterbach 

7. Antoni Mach 

8. Maria Preweda 

9. Piotr Jacyk 

10. Zenon Kociołek 

11. Bogusława Lichacz 

12. Stanisław Mątkowski 

13. Ryszard Osowski 

14. Jan Dec 

 

 

Przebieg obrad: 

 

       Otwarcie sesji 

 

1. Stwierdzenie prawomocności. 

 

Obrady były prawomocne. Na 15 radnych obecnych było 14. 

 

2. Wniosek formalny o zmianę porządku obrad. 

  

Pan radny P. Jacyk powiedział, że jeżeli mamy przyjąć porządek obrad, to punkt przyjęcie 

protokołu z poprzedniej sesji należy przenieść na kolejne obrady Rady Gminy bądź zdjąć go 

całkowicie z porządku obrad, ponieważ protokół nie został wysłany radnym na pocztę e-mail. Pan 

P. Jacyk powiedział, że jest to wniosek formalny. Pan radny R. Osowski odniósł się do wniosku 

Pana radnego P. Jacyka, mówiąc, że jeśli radni dostaną protokół i zapoznają się z nim, to wtedy 

będą mogli zagłosować. 

Jestem przeciw było 7 radnych, 4 radnych się wstrzymało, natomiast za było 3 radnych. Wniosek 

formalny o zmianę porządku obrad został odrzucony. 
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 3 21,43% 

Jestem przeciw 7 50,00% 

Wstrzymuję się 4 28,57% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Piotr Jacyk Jestem za 

Stanisław Mątkowski Wstrzymuję się 

Krzysztof Gujda Jestem przeciw 

Antoni Mach Wstrzymuję się 

Bogusława Lichacz Jestem przeciw 

Zenon Kociołek Jestem przeciw 

Józef Litwiński Jestem za 

Jan Dec Jestem przeciw 

Waldemar Sęga Jestem przeciw 

Janusz Sopel Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem przeciw 

Maria Preweda Jestem przeciw 

Wiesław Kuterbach Wstrzymuję się 

Ryszard Pietrucha Wstrzymuję się 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 
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4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Po zapoznaniu się z protokołem, protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Osowski Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2020 rok. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek przekazał glos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

propozycję zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy. Pan radny P. Jacyk zapytał czy w chwili 

obecnej ma Pani konkretne wyliczenia, co do proponowanych podwyżek, które będą 

obowiązywały od 1 września, czy jest obliczona brakująca kwota do funkcjonowania oświaty. Pan 

radny P. Jacyk powiedział, że mieszkańcy w 2019 roku zwrócili się do Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych z pismem o zakup bramek treningowych 

argumentując, że przyczyni się to do pogłębienia kultury fizycznej oraz zmniejszenie spożywania 

napojów alkoholowych i to podanie zostało bez odpowiedzi. Mamy środki, które zostały 

przesunięte z 2019 na 2020 rok. Pan radny P. Jacyk zapytał co było powodem braku realizacji 

tego postulatu. Pani skarbnik E. Słotwińska odniosła się do pierwszego pytania Pana radnego 

P. Jacyka wyjaśniając, że jeśli chodzi o podwyżki, które są planowane od 1 września dla 

nauczycieli w wysokości 6 procent jesteśmy w trakcie obliczania realnej kwoty, ponieważ mamy 

nowe arkusze, które jeszcze ulegnął zmianie, na chwilę obecna nie jestem w stanie powiedzieć 

jakie to będą kwoty, ale myślę, że na następnym posiedzeniu komisji zostanie to przedstawione. 

Pan wójt A. Hawrylak odniósł się do pierwszego pytania radnego P. Jacyka odpowiadając, że 

bramki miały być kupione na wiosnę jednak z powodu koronawirusa nie można było się spotykać 

ani grać w piłkę, ponieważ wszystkie ligi zostały odwołane i czekamy na to aż się otworzą. Więcej 

pytań nie było. Przystąpiono do głosowania. Jestem za było 13 radnych, jeden radny się 

wstrzymał. Uchwała wchodzi w życie. 
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 92,86% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 1 7,14% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Waldemar Sęga Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Józef Litwiński Wstrzymuję się 

Antoni Mach Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pożyczki długoterminowej dla Stowarzyszenia Centrum 

Inicjatyw Społecznych "Terra Nostra" w Wielkich Oczach. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek przekazał glos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie udzielenia pożyczki długoterminowej dla Stowarzyszenia Centrum 

Inicjatyw Społecznych "Terra Nostra" w Wielkich Oczach. Pan radny R. Osowski zapytał Pana 

wójta A. Hawrylaka czy mógłby streścić treść umowy  z „Terra Nostra”. Wójt A. Hawrylak odparł, 

że umowa jest między „Terra Nostra” i gminą oraz między „Terra Nostra” i Marszałkiem 

Województwa, szczegóły możemy udostępnić jeżeli ktoś jest zainteresowany. Umowa została 

sprawdzona pod kątem formalnym i prawnym, nie zauważyliśmy jakichś nieścisłości. Radny 

R. Osowski zapytał czy nie ma w umowie żadnych zagrożeń jeśli chodzi o interes gminy. Wójt 

A. Hawrylak odpowiedział, że nie dopatrzył się i pracownicy również nie dopatrzyli się niczego 

niepokojącego. Więcej pytań nie było. Przystąpiono do głosowania. Za podjęciem uchwały było 

14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

  

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Osowski 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Stowarzyszenia Centrum Inicjatyw 

Społecznych "Terra Nostra" w Wielkich Oczach na realizacje zadania współfinansowanego ze 

środków Unii Europejskiej. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Stowarzyszenia Centrum Inicjatyw 

Społecznych "Terra Nostra" w Wielkich Oczach na realizacje zadania współfinansowanego ze 

środków Unii Europejskiej. Pytań nie było. Przystąpiono do głosowania. Za podjęciem uchwały 

było 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Antoni Mach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Jan Dec Jestem za 
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Piotr Jacyk Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wielkie Oczy.  

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek  przekazał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wielkie Oczy. 

Pan radny P. Jacyk powiedział, że analizując, to co przedstawiła Pani skarbnik nie byłby taki 

optymistyczny, ponieważ nie mamy jeszcze realnej kwoty brakującej na oświatę i że w audycie 

jest podkreślone, że rok 2023, 2024 będzie dla nas rokiem krytycznym, nie wszystkie zadłużenia 

biorą udział we wskaźnikach. Pani skarbnik E. Słotwińska wyjaśniła, że pracując nad prognozą 

pracuje się nad wartościami, które rzeczywiście miały miejsce. Prognoza finansowa nie jest 

planowana z optymizmem tylko planowana jest racjonalnie na wartościach rzeczywistych, które 

zostały wykonane w latach poprzednich, natomiast lata następne są planowane, bo ciężko 

przewidzieć to, co będzie się działo za 3, 4 lata, więc lepiej zaplanować to z różnicą mniejszą 

i rozczarować się pozytywnie niż w drugą stronę. Myślę, że ta prognoza sporządzona jest 

najbardziej racjonalnie jak to jest tylko możliwe, przy najlepszej wiedzy jaką posiadamy. Więcej 

pytań nie było. Przystąpiono do głosowania. Za podjęciem uchwały było 14 radnych. Uchwała 

wchodzi w życie jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 
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Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wielkie Oczy wotum zaufania.  

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek informuje, że Rada Gminy rozpatruje Raport o Stanie Gminy. Nad 

raportem przeprowadza się debatę bez ograniczeń czasowych. W debacie mogą uczestniczyć 

mieszkańcy gminy, którzy zgłosili chęć uczestnictwa, maksymalnie 15 osób. Głosowanie nad 

udzieleniem wotum zaufania kończy się zatwierdzeniem uchwałą. Uchwała ma być podjęta 

bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady. Pan przewodniczący Z. Kociołek 

przekazał głos Panu wójtowi A. Hawrylakowi. Pan wójt przedstawił, co znajduje się z Raporcie 

o stanie gminy, podziękował pracownikom, którzy są współautorami raportu oraz za cały rok 

współpracy na rzecz naszej gminy. Pan wójt podziękował również Radzie Gminy Wielkie Oczy, 

sołtysom i wszystkim mieszkańcom, którzy niejednokrotnie podejmowali inicjatywy i służyli 

cenna pomocą. Pan wójt powiedział, że ma świadomość problemów, które były w naszej gminie 

od lat, jak i tych, które pojawiają się na co dzień oraz że my wszyscy, radni, sołtysi, pracownicy 

urzędu gminy jesteśmy po to by te problemy rozwiązywać. Pan wójt A. Hawrylak powiedział, że 

zawsze są mniej lub bardziej ważne rzeczy do zrobienia, jednak pierwszej kolejności wybieramy 

te dzięki którym nasze społeczeństwo będzie się rozwijało, a komfort życia będzie coraz wyższy. 

Jak każdy z nas wie największym problemem są finanse, ponieważ nie mamy ich wystarczająco, 

staramy się dodatkowo pozyskać różnego rodzaju dofinansowania. Na zakończenie Pan wójt A. 

Hawrylak podzielił spostrzeżeniem, że tam gdzie jest zgoda udało zrobić dużo więcej i lepiej, tam 

gdzie tej zgody nie ma nie robi się nic, tak jak mówi przysłowie „Zgoda buduje, niezgoda rujnuje”. 

Rozpoczęto debatę. Pan radny R. Osowski powiedział, że przeanalizował to dość szczegółowo i że 

pocieszające w tym wszystkim jest, że kredyt zaciągnięty w 2019 roku, w który Pan wójt A. 

Hawrylak prowadził gminę wynosi tylko 400 tysięcy, miejmy nadzieję, że w tej zgodzie 

pociągniemy ta gminę niezależnie od tego że trudności są i będą. Pan radny R. Osowski 

powiedział, że podobny problem z oświatą mają wszystkie gminy nie tylko nasza oraz że raport 

o stanie gminy jest naprawdę rzetelny i  że jest odzwierciedleniem tego, co się w naszej gminie 

dzieje. Pan radny R. Osowski powiedział, że nasze Wielkie Oczy jak i cała gmina pięknieje i z tego 

się powinniśmy cieszyć oraz że nie widzi żadnych zastrzeżeń do pracy Pana wójta czy urzędników 

gminy. Pan radny P. Jacyk powiedział, że raport jest w jego ocenie napisany nie do końca 

starannie, a mianowicie ktoś jak czyta ten raport, nie są w nim zapisy jednoznaczne. Pan 

sekretarz gminy Z. Pałczyński odniósł się do pytania P. radnego P. Jacyka odpowiadając, że 

przekaz dla społeczeństwa w raporcie jest raczej jasny. Pan radny R. Osowski powiedział, że 

niepokojące w tym wszystkim jest to, że liczba mieszkańców zmniejszyła się nam o 4 osoby, mimo 

że się inwestuje w budownictwo. Na koniec Pan przewodniczący Z. Kociołek podziękował wójtowi 

A. Hawrylakowi za współpracę oraz stwierdził, że zaufanie większości radnych na pewno Pan wójt 

ma. W 2019 roku Pan wójt pokazał, że dużo rzeczy załatwił, potrafi załatwić oraz uważa, że raport 

odzwierciedla dążenie wójta do tego by nasza gmina naprawdę funkcjonowała. Więcej pytań nie 

było. Nikt z mieszkańców gminy nie zadeklarował udziału w debacie. Przystąpiono do głosowania. 

Za udzieleniem wotum zaufania Panu wójtowi A. Hawrylakowi byli wszyscy radni. Wotum 

zaufania udzielono jednogłośnie. Na sali rozległy się brawa. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 
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Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Antoni Mach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Osowski 

Piotr Jacyk 

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy 

Wielkie Oczy za 2019 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Wielkie Oczy za 

2019 r. 

 

Pan przewodniczący przekazał glos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Wielkie Oczy za 2019 r. oraz sprawozdanie finansowe 

Gminy Wielkie Oczy za 2019 rok. Pytań nie było. Przystąpiono do głosowania. Za podjęciem 

uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Wielkie Oczy 

za 2019 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Wielkie Oczy za 2019 r. było 14 

radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Antoni Mach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 
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Bogusława Lichacz Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za 2019 r. 

 

Pan przewodniczący przekazał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która poinformowała, że 

procedura udzielenia absolutorium wójtowi gminy powinna być poprzedzona rozpatrzeniem 

i zatwierdzeniem pewnych dokumentów, między innymi jest to sprawozdanie z wykonania 

budżetu, które zostało przed chwilą przedstawione, sprawozdanie finansowe czyli bilanse 

o których też była mowa, opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania 

budżetu, o które zostało przedstawione a propos poprzedniej uchwały oraz przedstawiła 

informacje o stanie mienia gminy. Następnie Pan przewodniczący Z. Kociołek poprosił o głos 

przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pana W. Kuterbacha, który powiedział, że w dniu 10 

czerwca odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej, na którym komisja zapoznała się i rozpatrzyła 

sprawozdanie finansowe za 2019 rok, sprawozdanie z wykonania budżetu  wraz z pozytywną 

opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej oraz informacja o stanie mienia gminy Wielkie Oczy za 

2019 rok. Komisja rewizyjna nie wniosła uwag do przedstawionych sprawozdań, informacji 

o  stanie mienia, a przedstawiony budżet uznała za wykonany w stopniu zadowalającym. Zadania 

i założenia ujęte w budżecie zostały wykonane w sposób prawidłowy. Komisja rewizyjna 

zaopiniowała wykonanie budżetu pozytywnie i przesłała wniosek do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej i uchwalą numer XIII/33/2020 z dnia 23 czerwca 2020 roku Regionalna Izba 

Obrachunkowa w Rzeszowie postanowiła pozytywnie zaopiniować przedłożony wniosek. 

W związku z powyższym Komisja Rewizyjna wnioskuje o udzielenie Wójtowi Gminy Wielkie Oczy 

absolutorium za rok 2019. Pan przewodniczący Z. Kociołek wyjaśnił, że uchwała jest 

podejmowana względną większością ustawowego składu rady, na 15 radnych musi być ośmiu, 

natomiast dzisiaj mamy 14. Pan radny P. Jacyk zapytał czy w czynszu dzierżawnym jest ujęty 

czynsz od spółki. Pani skarbnik E. Słotwińska odniosła się do pytania Pana radnego odpowiadając, 

że spółka tez jest ujęta. Więcej pytań nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała w sprawie 

udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2019 r. wchodzi w życie 

jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres oznaczony 

do 3 lat z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek przekazał głos Panu Kierownikowi M. Janeczko, który przedstawił 

projekt uchwały w sprawie zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres oznaczony do 

3 lat z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. Pan 

przewodniczący zapytał czy to chodzi o budynek po byłej szkole. Pan kierownik M. Janeczko 

odparł, że chodzi o budynek po byłej szkole w Tarnawskich oraz o budynek przy szkole 

w  Łukawcu. Pan przewodniczący zapytał jak wygląda stan techniczny budynku przy szkole 

w  Łukawcu. Pan kierownik odpowiedział, że są uwagi techniczne, ale budynek jest dopuszczony 

do użytku. Więcej pytań nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 
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Zenon Kociołek Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średnich cen jednostek paliwa w Gminie Wielkie Oczy, 

na rok szkolny 2020/2021. 

 

Przewodniczący rady Z. Kociołek przekazał głos Panu kierownikowi M. Janeczko, który 

przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia średnich cen jednostek paliwa w Gminie 

Wielkie Oczy, na rok szkolny 2020/2021. Pytań nie było. Przystąpiono do głosowania. Za 

podjęciem uchwały było 14 radnych. Uchwała wchodzi w życie jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Józef Litwiński Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

14. Informacja Wójta Gminy Wielkie Oczy z działalności między sesjami. 

 

Przewodniczący rady Z. Kociołek przekazał głos Panu wójtowi gminy Wielkie Oczy A. 

Hawrylakowi, który poinformował, że między sesjami zostały przygotowane i podpisane umowy 

na drogi gruntowe, została przygotowane dokumentacja na zbiornik rekreacyjny w Wielkich 

Oczach, odbyliśmy spotkanie nt. przebudowy mostu na rzece „Szkło” w Budzyniu, zostały 

podpisane umowy na wykonania wodociągu w naszej gminie (aktualnie prace już się rozpoczęły), 

odbyło się spotkanie z przedstawicielami Lasów Państwowych, na którym otrzymaliśmy część 

funduszy na utwardzenie drogi w Kobylnicy Wołoskiej, otrzymaliśmy dofinansowanie do remontu 

OSP, uczestniczyłem w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Finansowej, odbyło się 
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spotkanie z Panią Małgorzatą Mirosińską- Jedynak na którym poruszane były tematy pomocy 

finansowej dla przedsiębiorców oraz perspektywy finansowej od 2021 roku, odbyło się spotkanie 

z Panem posłem Markiem Kuchcińskim oraz Panią poseł Teresą Pamułą w Łukawcu, wydałem 

zarządzenia które są dostępne na stronie Biuletynu Informacji Publicznej w Wielkich Oczach oraz 

są do wglądu w Urzędzie Gminy w Wielkich Oczach. Pan radny P. Jacyk zapytał na jaką kwotę 

zostało podpisane wykonanie prac wodociągowych. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że ok 

2 mln 400 tys. złotych. Pan radny W. Kuterbach zapytał czy jest zainteresowanie 

współfinansowaniem inwestycji budowy mostu w Budzyniu ze strony Gminy Radymno i Powiatu 

Jarosławskiego. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że zainteresowanie było, ponieważ wójt 

Gminy Radymno i Pan Starosta przyjechali i rozmawialiśmy, jednak nie zobowiązali się do pomocy 

finansowej. Do pomocy zobowiązały się Lasy Państwowe, które przeznaczą 200 tys. zł. Więcej 

pytań nie było. Przystąpiono do kolejnego punktu.  

 

Osoby proszące o głos 

Wiesław Kuterbach 

Piotr Jacyk 

15. Wnioski i interpelacje radnych. 

 


